## 法王座下添新孫一法總 2014 剃度典禮報導

New Dharma Heirs Born to the Dharma King —Report on the 2014 Monastic Ordination Ceremony at DRBA

10月9日(農曆9月16日)是宣公上人 的出家紀念日,當日有一位善男子、 六位善女人發大菩提心,依止上人建 立的僧團出家修行。剃度典禮於上午 八點開始,由恒實法師與恒律法師主 持,城內四眾弟子與男女校許多學生 都前來參與這場盛會。

October 9<sup>th</sup> (16<sup>th</sup> day of the 9<sup>th</sup> lunar month) is the Venerable Master Hua's leaving home commemoration day. On that day, one man and six women who had produced the resolve for awakening formally left the home-life and entered the monastic life under the Sangha established by the Venerable Master. The head-shaving ceremony started at 8 o'clock in the morning and was led by Dharma Masters Heng Sure and Heng Lyu. The four-fold assembly, including the students of the boys' school and girls' school, came to attend this important ceremony.

[ Continued on page 45 ]

【內接第 45 頁】







本刊編輯部 By Editorial Staff





